
 

 

Zápis z jednání VV ČF dne 21. 9. 2021  
Lomnického 1705/5, Praha 4 

Přítomní: Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Martin Musil,  
Renáta Typlová, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Jiří Dufek 

 
Omluven: Michal Peterka 

 
Hosté: Tomáš Frank, Jan Jirovský, Zuzana Svobodová, Jakub Furmánek, Roman 

Urbář, Zdeněk Mlčoušek, Veronika Jelínková 

 
Ověřovatelé: Petr Galasovský, Tomáš Pacák 

 
Zapisovatel: Veronika Jelínková 

  
Zahájení: 9:34 
Ukončení: 15:40 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 08/2021 a programu jednání 09/2021 

2) Kontrola plnění usnesení VV  

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních rozvojových plánů na 

následující sezónu 

5) Vývoj v politických záležitostech  

6) Mistrovství světa juniorů 2021 v Brně 

7) Reprezentační celky 

8) Informace ke spuštění nové sezóny 

9) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

10) Mezinárodní záležitosti 

11) Priority českého florbalu v následujícím období 

12) Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2022 a výhled 2023 

13) Programy podpory 

14) Informace ze sekretariátu 

15) Rozvojový plán 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2021/2022 

41) Informace o televizní podobě prezentace florbalu 

42) Přehled plnění a čerpání rozpočtů roku 2021 

43) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

44) Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

45) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

46) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 



 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 08/2021 a programu jednání 09/2021 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/09/21: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 08/21 

- schvaluje program jednání VV 09/21 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 09/21 Petra Galasovského a 

Tomáše Pacáka 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

KVM -  R. Typlová předložila zprávu o činnosti, 7. 9. 2021 prezenčně; řešili novou koncepci; práci 

s výběry v regionech s „druhou vlnou hráčů a hráček“; sdílené tréninky poprvé na severu Čech 

KRO - P. Musil předložil zprávu o činnosti – jednali 14. 9. 2021 prezenčně, řešili rozvojové plány 

(dlouhodobé); probírali vznik nových oddílů a podporu rozvoje oddílů; připravovali materiály na 

VV a jednali o dalších termínech jednání komise a probírali statut komise 

KEI – nejednala; jednání je naplánováno na 6. 10. 2021  

KRD - P. Galasovský předložil zprávu o jednání 8. 9. 2021 prezenčně; jednali o dodatečném 

vypsání semináře při EFT v Plzni; přeřazení mužských párů z listiny Extraligy žen na listinu 

Národní ligy pro jejich lepší zařazení v "žebříčku" mužských rozhodčích; zahájení práce na 

projektu dlouhodobé práce s talentovanými rozhodčími v regionech; dále referoval o domluvě 

KRD s Pravidlovou komisí na dlouhodobé spolupráci; připravuje již první semináře pro rozhodčí 

začátkem října a úspěšně proběhl seminář během MS juniorů 

KR – V. Culka informoval o prezenčním jednání komise 9. 9.2021, obsahem jednání byla 

příprava materiálů pro VV a dále personální obsazení realizačních týmů juniorů a mužů 



 

 

KEFAM – T. Pacák informoval o jednání, které proběhlo 24. 8 2021 v Praze; obsahem jednání 

bylo nastavení fungování komise a termíny jednání, plánované setkání prezidentů Livesport 

Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů; dalším bodem byla problematika povrchů v Livesport 

Superlize; COVID a vazba na SŘ; termíny TV utkání; ticketing; Superfinále 2021  

KS – J. Dufek informoval o prezenčním jednání 13. 9. 2021 v Brně, obsahem jednání byla 

příprava termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023; nedostavení se 1 družstva k 

utkání 1. kola Poháru žen (Tábor); oznámil rezignaci člena komise Romana Grabovského 

z osobních důvodů. Probrali další termíny pro jednání komise. 

KŽ – M. Musil přednesl zprávu z prezenčního jednání komise 9. 9. 2021; obsahem jednání bylo 

představení a seznámení se s oblastí působnosti komise; cíle z RP ČF; projednali plán práce 

D. Novák předložil návrh na volbu dvou nových členů KEI Jaroslava Chvalného a Dity 

Špatenkové. Členové VV hlasovali o jednotlivých členech. 

T. Pacák informoval členy VV o připravovaných setkání začátkem října s prezidenty Livesport 

Superligy, Extraligy žen a 1. ligy žen. T. Frank připomenul, že pokud mají ostatní členové VV 

nějaké téma, které by chtěli projít se zástupci oddílů na těchto jednáních, ať dají vědět. 

Usnesení č. 03/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje J. Chvalného a D. Špatenkovou členy KEI 

- bere na vědomí odstoupení R. Grabovského z KS 

- bere na vědomí informace o připravovaném setkání s prezidenty 

Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

 

AD 4) Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních rozvojových 

plánů na následující sezónu 

 

P. Musil předložil Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních 

rozvojových plánů na následující sezónu. Největším úkolem bylo nastavení ambic a smysluplnost 

cílů. Dále vysvětlil s tímto spojenou problematiku sekretariátní podpory v rámci daných regionů. 

Přednesl plán zapracování v nejbližších měsících tak, aby v červnu došlo k finálnímu přechodu. 

Členové VV diskutovali problematiku vyhodnocení ambicióznosti plánů, záměr vytvoření 

zralostního modelu i detaily dané problematiky. 

 

Usnesení č. 04/09/21: VV ČF 

- schvaluje Hodnocení regionálních rozvojových plánů 

- schvaluje nastavení regionálních rozvojových plánů na 

následující sezónu 



 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Referoval o plánovaném setkání s F. 

Neusserem z NSA – obsahem jednání bude potvrzení si role ČF v rámci českého sportu,  projekt 

hal a vypsání dotačních programů na rok 2022. T. Frank přednesl mírné obavy ohledně 

neupřesněné formy vyúčtování ze strany NSA, které bude ČF navazovat na kompenzace a bylo 

by potřebné informace předat i do oddílů. Dále zopakoval nejistotu s dotacemi ze státního 

rozpočtu pro ČF na další rok a vazbu na přípravu rozpočtu pro další rok. Členové krátce 

diskutovali problematiku blížících se voleb a vazbu jejich výsledků na ČF a nastavení vedení 

sportu. 

 

Usnesení č. 05/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

 

 

AD 6) Mistrovství světa juniorů 2021 v Brně 

 

Členové VV diskutovali a zhodnotili proběhlé domácí MS juniorů. V. Culka komentoval sportovní 

stránku, vyzvedl dlouhodobou práci celého realizačního týmu, který navázal na práci vedoucí k 

úspěchu v předchozím cyklu. T. Pacák okomentoval, že úspěch je odrazem posunu celého 

českého florbalu po sportovní stránce. Z. Svobodová přednesla pohled nejen na sportovní, ale i 

organizační stránku šampionátu. T. Frank okomentoval organizační stránku akce. M. Musil 

zdůraznil potřebu podpořit potenciál obou juniorských celků. Přednesl myšlenku důrazu na využití 

úspěšných 4 ročníků narození pro seniorské reprezentace mužů i žen do budoucích cyklů.  Na 

příštím jednání VV bude předložena písemná zpráva z MS juniorů v Brně.  

 

Usnesení č. 06/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí diskusi a hodnocení z domácího MS juniorů 

 

 

AD 7) Reprezentační celky 

 

V. Culka za KR informoval o průběhu jednání o složení realizačního týmu u reprezentačního 

celku juniorů. Proběhla krátká informativní diskuse ohledně podmínek realizačního týmů juniorů. 

V. Culka vznesl střet zájmů při hlasování o pozici hlavního trenéra juniorů. Ostatní členové 

nevznesli námitku při jeho hlasování.  

Současně V. Culka informoval o záležitostech týkající se reprezentace mužů.  

 

Usnesení č. 07/09/21: VV ČF 

- schvaluje hlavního trenéra reprezentace juniorů na období   

2021-2023 

- bere na vědomí informace o složení realizačního týmu u 

reprezentačního celku juniorů na období 2021-2023 

- bere na vědomí aktuální informace u reprezentace mužů 



 

 

AD 8) Informace ke spuštění nové sezóny 

 

D. Novák předložil informace pro status volného hráče v souladu se situací se zastavenými 

soutěžemi 20/21 z legislativního pohledu včetně potvrzení hlasování per rollam. J. Furmánek 

krátce popsal proces a způsob navrženého řešení, o kterém per rollam VV hlasoval. M. Musil  si 

nechal ještě více vysvětlit, proč zrovna o dobu 56 dní. J. Furmánek odpověděl, že lhůta vznikla 

sečtením nejkratšího pozastavení soutěže vloni a doby, o kterou byly prodlouženy matriční 

žádosti v sezóně 2020/2021. D. Novák informoval členy VV o snaze celou věc diskutovat s ORK. 

D. Novák vnímá ORK v těchto nových legislativních věcech jako partnera, který může pomoci 

nastavit VV některé předpisy v obecné a systémové rovině.  

Z. Mlčoušek přednesl stav na začátku sezóny. Oddíly mají lehce problémy s pořadatelstvím a  

vedoucími týmů. Stejně tak počet rozhodčích není optimální. Institut 2002 nebyl z rozeslaných 

materiálů jednoznačně pochopen ze strany některých oddílů, sekretariát soutěží odpovídá na 

dotazy s tímto spojené. Stav v regionech se ještě plně neprojevil, jelikož některé soutěže teprve 

budou startovat. Nicméně J. Dufek nastínil nelehkou problematiku s testováním a očkováním pro 

vstup do hal na tréninky či na turnaje. 

 

Usnesení č. 08/09/21: VV ČF:  
- potvrzuje hlasování per rollam o prodloužení lhůty v 

Registračním řádu čl. 5.3 z 12 měsíců (365 dní) na 421 dní pro 

všechny žádosti o přeregistraci od 10. 9. 2021 do 20. 11. 2021, 

dle které se mohou hráči zaregistrovat za jiný oddíl  

- bere na vědomí aktuální informace ke spuštění nové sezóny   

 

 

AD 9) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

J. Dufek za KS předložil Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023, kterou 

následně krátce představil Z. Mlčoušek. Upozornil na posun termínu MS mužů 2022, které se 

uskuteční už na začátku listopadu. To má vliv nejen na termíny na reprezentačních soustředění, 

kdy IFF pro podzim roku 2022 posunula i mezinárodní termíny IFF, ale hlavně na Livesport 

Superligu.  

 

Usnesení č. 09/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí návrh termínové listiny ligových a pohárových 

soutěží 2022/2023 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: předsedové komisí   Termín: 27. 10. 2021  
 

 

AD 10) Mezinárodní záležitosti  

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. Informoval o zahájení 

činnosti IFF strategy subgroups. T. Frank přednesl problematiku z online setkání komise 



 

 

Governance, Sport Culture and Leadership (sjednocení zástupců z Asie a Evropy – časové 

posuny a s tím spojené komplikace). Současně informoval, že první schůzka byla spíše 

seznamovací a současně se probral obsah a způsob další řešení daných témat. R. Urbář uvedl 

obdobné nastavení práce v komisi Awareness and Visibility a pracovních podskupin dle 

zadaných úkolů, kdy další jednání bude v horizontu 3 týdnů.  

J. Jirovský přednesl svoji zprávu z komise Sport presentation and Appearance, kde mají 

stanovené 3 hlavní cíle (plus plno dalších drobnějších, které jsou provázány i do ostatních 

odborných komisí IFF).  

T. Frank informoval o průběhu diskuse ohledně ME z poslední schůzky TOP 4 týmů. Na schůzce 

došlo k názorové neshodě mezi jednotlivými federacemi. Nyní je domluveno další jednání, 

v rámci, kterého se budou jednoznačně definovat příležitosti a hrozby jednotlivých variant tak, 

aby bylo možné definovat výstup, který by se probíral s dalšími federacemi a složkami IFF. 

D. Novák předložil informace k síni slávy IFF, kde avizoval české zastoupení v podobě členů 

nominační a hodnotící komise – F. Šuman a Z. Skružný. Současně informoval členy VV o 

nominaci adeptů do síně slávy za ČF. 

V rámci bodu byly předány informace k plánovanému mezinárodnímu setkání během MS mužů 

v Helsinkách – IFF Extraordinary General Assembly a IFF Associations’ Meeting, na kterém 

budou ČF zastupovat prezident D. Novák a generální sekretář T. Frank. 

Další informace byla k MS juniorek 2022 na Novém Zélandu, kdy je z pohledu hrozících covid 

opatření nejisté a jedná se o případném přesunu na jiného pořadatele.  

D. Novák a T. Frank přednesli stav kolem organizace Akademického MS v Liberci – zatím není 

plně obsazeno zahraničními univerzitními týmy. Nově jsou totiž účastníky reprezentace univerzit, 

ne státní reprezentace. Za účelem bližších informací by mělo dojít ke schůzce mezi zástupci ČF 

a ČAUS. 

 

Usnesení č. 10/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace  k IFF strategy subgroups 

- bere na vědomí informace o průběhu „příprav“ ME 

- bere na vědomí informace k síni slávy 

- schvaluje D. Nováka a T. Frank jako oficiální zástupce ČF na 

plánovaných setkáních IFF Extraordinary General Assembly a 

IFF Associations’ Meeting 

 

 

AD 11) Priority českého florbalu v následujícím období 

 

Členové VV diskutovali priority českého florbalu v následujícím období. D. Novák vyzval členy VV 

(společně s vedoucími úseků), aby vybrali 3 stěžejní priority ČF pro období 2021 – 2024. 

Rezonovala hesla finanční stabilita, postavení žen, infrastruktura hal, vzdělávání trenérů, práce 

s talenty, kultura chování v prostředí florbalu, rozvoj oddílů, metodika „Česká cesta“, jednotnost 

komunikace, prestiž sportu, prezentace elitního florbalu (TV/video), organizace volnočasového 

florbalu, technika a materiál pro zlepšení podmínek pro samotnou hru. Z četnosti a následné 

diskuse byly definovány 4 TOP oblasti – stabilita financí, infrastruktura, role žen ve florbale  a 



 

 

sportovní výkonnost. D. Novák si ještě uvedené priority projde a zkontroluje jejich ukotvení 

v rozvojovém plánu. 

  

Usnesení č. 11/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí priority Českého florbalu v následujících období 

 

 

AD 12) Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2022 a výhled 2023 

 

Z. Svobodová za KR předložila Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2022 a výhled 

2023. Členové k tématu krátce diskutovali. Před schválením D. Novák upozornil, že schválením 

dáváme i částečnou akceptaci vůči budoucímu rozpočtu. Nicméně vzhledem k tomu, že rozpočet 

na další rok není ještě finalizován, potvrdil V. Culka, že tento stav nebere jako dogma.  

 

Usnesení č. 12/09/21: VV ČF 

- schvaluje Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2022 

a výhled 2023 

 

 

AD 13) Programy podpory 

 

P. Musil za KRO předložil ke schválení přehledy projektů v rámci Programů podpory č. 1 a 

Program podpory č. 2 a dále podal souhrnnou zprávu k Programu podpory č. 3 - Komplexní 

rozvoj oddílů. V. Culka se dotazoval na stav rozvoje oddílů v červené skupině a další směřování 

tohoto programu. P. Musil avizoval, že mají připravenou pracovní skupinu v rámci, které se chtějí 

o dalším směřování bavit, ale vzhledem ke covidové situaci nebylo možné ji realizovat. V závěru 

bylo potvrzeno, že KRO se bude snažit o intenzivní práci se všemi skupinami oddílů.   

 

Usnesení č. 13/09/21: VV ČF 

- schvaluje přehled a vyhodnocení projektů PP č. 1 

- schvaluje přehled a vyhodnocení projektů PP č. 2 

- bere na vědomí informaci k PP č. 3 

 

 

AD 14) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu, kdy sám informoval o přípravách EFT mužů 

a juniorů v Plzni 15. - 17. 10. 2021. R. Urbář informoval o průběhu tiskové konference, kterou 

zhodnotil kladně a která proběhla za účasti velkého počtu novinářů. Dále přednesl informace o 

online setkání marketingových pracovníků (témata: TV zápasy, online přenosy, ticketing, návrat 

diváků na zápasy). Následně proběhla diskuse členů VV.  J. Furmánek informoval o stavu 

vyplacení podpory (kompenzací) oddílům pro sezónu 21/22, kdy bylo aktuálně vyplaceno přes 10 

mil. Kč více jak 350 oddílům a nyní se řeší již poslední jednotky. D. Novák informoval o možnosti 

účasti členů VV na MS mužů v Helsinkách. 



 

 

 

Usnesení č. 14/09/21: VV ČF 

 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o průběhu tiskové konference 

- bere na vědomí informace o setkání marketingových pracovníků 

- bere na vědomí informace o přípravách EFT v Plzni 

- bere na vědomí o stavu vyplacených podpor oddílům 

(kompenzacím) 

- bere na vědomí informace o účasti členů VV na MS mužů v 

Helsinkách 

 

 

AD 15) Rozvojový plán 

 

D. Novák předložil aktualizaci Rozvojového plánu z pohledu aktualizace odpovědnosti členů VV a 

Sekretariátu. Byla zapracována role F. Šumana dle jeho  zapojení a odpovědnosti za schválené 

oblasti  ČF.  Materiál následně krátce představil. 

 

Usnesení č. 15/09/21: VV ČF 

- schvaluje aktualizaci odpovědnosti členů VV a Sekretariátu v 

Rozvojovém plánu 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2021/2022 

 

T. Pacák předložil za KEFAM Návrh termínů akcí KEFAM v sezóně 2021/2022. 

 

Usnesení č. 40/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh termínů akcí KEFAM v sezóně 

2021/2022 

 

 

AD 41) Informace o televizní podobě prezentace florbalu 

 

T. Pacák předložil za KEFAM informace o televizní podobě prezentace florbalu. 

 

Usnesení č. 41/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace o televizní podobě prezentace 

florbalu 

 



 

 

 

AD 42) Přehled plnění a čerpání rozpočtů roku 2021 

 

D. Novák za KEI předložil přehled plnění a čerpání rozpočtů roku 2021, který následně T. Frank 

okomentoval. Poukázal na fakt, že přestože je vyčerpáno cca 45% nákladů, tak se jedná o 

standardní průběh, protože vždy se více nákladů uhradí právě v období září – prosinec. Přesto 

očekává Současně poukázal, že i výnosová strana má tendenci jet podle plánu. V součtu 

očekává určitou úsporu v nákladech a dodržení výnosů, čímž by mohl rozpočet skončit lépe, než 

byl původně plánován. Podobná situace je i u regionálních rozpočtů, které si svoje čerpání také 

hlídají. 

 

Usnesení č. 42/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí přehled plnění a čerpání rozpočtu roku 2021 

 

 

AD 43) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

 

D. Novák za KEI předložil Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové 

sporty. 

 

Usnesení č. 43/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí Informace o projektu výstavby sportovní 

infrastruktury pro týmové sporty 

 

 

AD 44) Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

 

P. Galasovský za KRD předložil Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích. 

Krátce doplnil, že materiál je proti původní verzi lehce aktualizován. 

 

Usnesení č. 44/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší 

prestiže rozhodčích 

 

 

AD 45) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

V. Culka za KR předložil zprávu o jednotlivých reprezentačních celcích. 

 

Usnesení č. 45/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

 



 

 

AD 46) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. polovině aktuální 

sezóny 

 

P. Musil za KRO předložil Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. polovině 

aktuální sezóny. K tomuto materiálu P. Musil vysvětli celý účel návštěv na jednání RVV a 

současně poukázal na možnost aktivní  přípravy na tato jednání jednotlivými členy VV. 

 

Usnesení č. 46/09/21: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh účasti členů VV ČF na jednáních 

regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 


